
 
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE 22 DE FEBRER  

DE 2007. 
 
Quan són les 14:00 hores del dijous 22 de febrer de 2007, es reuneix al Saló d’Actes de 
la Casa Consistorial la Corporació en Ple per celebrar sessió extraordinària en primera 
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els 
següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer per part d’UM, Sr. Jaume Munar Ballester 
per part del PP, Sr. Atanasio del Barrio Fabregar per part d’APDC; Sr. Manel Romero 
Romero, Sra. Bàrbara Capms Bosch  i   Sra. Bàrbara Bujosa Picornell , per part dels 
Independents per Banyalbufar. 
 
Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual 
dóna fe de l’acte. 
 
El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins 
l’ordre del dia: 
 
1.-  APROVACIÓ MODIFICACION DE CRÈDIT 1/06 I 2/06.  
 
El Sr. Batle explica la previsió per fer una operació de crèdit que ja es va proposar , ique 
ha arribat el moment de que aquesta proposta es dugui a terme. Això és així perquè les 
despeses ordinàries de l’Ajuntament han superat totes les previsions , les quals d’altra 
banda sempre han estat molt ajustades al igual que els ingressos corrents de la 
Corporació. A l’aprovar tots els POS que s’han sol·licitat en aquests darrers anys les 
despeses s’acumulen i arriba el moment de fer el préstec que ja es va preveure al 2004. 
Això ja ha passat en altres legislatures ,  de manera totalment legítima i consensuada , 
com va ser en el cas de l’aparcament municipal de Comte Sallent , pel qual 
l’Ajuntament es va haver d’endeutar per tal de fer front a la despesa que suposava. 
Préstec que avui en dia encara es paga . 
 
El Sr. Romero demana si la modificació que fa referència al POS 2005 de la TV és el 
mateix projecte al que es va renunciar en el 2005, i després es va modificar.I demana 
també quines són les partides afectades. 
 
La Secretària explica que al estar prevista la despesa en el pressupost de 2005, no es va 
introduir al pressupost de 2006. Al haver estat renunciat i posteriorment modificat i 
adjudicat l’any 2006, és per aquest motiu que ara es desplaça a l’any 2006. S’especifica 
la partida al pressupost de Despeses pel total de l’obra, i als ingressos es desglosa en 
dues partides : la corresponent a l’aportació del Consell de Mallorca i es crea una nova 
partida que es finançarà mitjançant una operació de crèdit. 
 
La Sra. Bàrbara Bujosa opina que la operació de crèdit per una banda si fos una obra 
nova o una oportunitat que hagués sorgint ara es podria fer, però que això son coses que 
arrosseguen des del 2004, que ja estaven pressupostades i que ara al 2007 s’haurà de fer 
el que ve d’enrera. Pensa que és un símptoma de que alguna cosa no va bé. 
 
Jaume Munar demana la paraula al Sr. Batle per parlar de la proposat d’endeutament i a 
continuació llegeix un escrit del Partit Popular en relació a aquest tema. Manifesta que 
el PP considera que la documentació presentada fins a les hores no és suficient per 



pronunciar-se a favor de l’endeutament i, d’altra banda, considera que a tres mesos de 
les eleccions no és el moment més adequat per fer aquest proposta ja que pot fer canviar 
el vot dels electors. El PP proposa que es deixi la proposta d’endeutament sobre la taula 
perquè de no ser així, el PP votarà en contra de la proposta d’endeutament. 
 
El Sr. Batle diu que si des de l’any 2004 venen aixecant la ma per votar a favor de tots 
els Pla d’Obres i Serveis i dels Pressuposts de cada any, creu que ara no és molt ètic 
contradir-se. 
 
A Bàrbara Bujosa li sorprèn  la “bona sintonia” de l’equip de Govern. 
 
Manel Romero diu que al menys la coherència ells sí la mantenen, perquè ja estaven en 
contra  del préstec des del principi . També diu que es cita el préstec de l’aparcament del 
carrer Comte Sallent que encara existeix.  Diu que s’han fet obres en altres legislatures 
per valor de 600 milions de pessetes, Pla Mirall, etc. I que l’Ajuntament no es va 
endeutà, quan la subvenció que es rebia era només d’un 45%. Sí es va recórrer a una 
pòlissa de crèdit , però només per fer front a un moment de falta de tresoreria a l’espera 
de rebre els diners. També està d’acord en que els recursos de l’Ajuntament de 
Banyalbufar són estrets. 
El Batle demana sobre el Pla Mirall que ha esmentat, com es va pagar per part de 
l’Ajuntament, de quines partides sortia. 
El Sr. Romero diu que de pressuposts realistes. També està d’acord amb que li falta 
documentació, la liquidació del 2005 ,per poder pronunciar-se a favor.  
 
Sotmès aquest punt a votació, el resultat fou de (3) tres  vots a favor, per part d’UM i 
APDC; i quatre (4) vots en contra per part del PP i dels Independents per Banyalbufar. 
 
2.- APROVACIÓ DEL PROCEDIMENT PER SOL·LICITAR UNA OPERACIÓ 
DE CRÈDIT A LLARG TERMINI. 
 
El Sr. Peralta demana la paraula, i diu al representant del PP que no li pareixen 
suficients les explicacions que ha donat per votar en contra de tot el que havia votat fins 
ara a favor. 
 
Bàrbara Bujosa diu que està d’acord amb el PP en que li manca documentació i que a 
tres mesos de les eleccions no li pareix un moment adequat per deixar endeutat a 
l’Ajuntament, perquè no és una herència que s’hagi de deixar a la propera legislatura. 
 
El Sr. Batle diu que si no hi ha res més a dir i vista la intenció de vot del Partit Popular, 
es deixarà aquest punt sobre la taula per un proper moment. 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 14:15 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de 
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del 
Sr. Batle. 
 

Banyalbufar, 22 de febrer de 2007. 
 
 

                                 V-I-P 
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA 



 
 
 
 
 


